
ÅRSMÖTE 

 

 
 

Kamratföreningen Skogsveteranerna i Värmland M.O har hållit årsmöte.  

Årsmötet hölls denna gång hos Hilmer Andersson AB, HAL, i Lässerud Köla 

tisdagen den 2017-05-23. Till ordförande för årsmötet valdes Bengt  Jonsson 

från Forshaga.  

Styrelsen för kommande verksamhetsår består av: Ordförande Lars-Erik Eld 

Jössefors, Kassör Göran Barremyr Torsby, Sekreterare Bo Gunnarsson, Sunne,  

Ledamöter: Bengt Algotsson Sunne, Gunnar Johansson Nordmarkshyttan samt 

Mats Lindahl Karlstad och Lennart Lokind Storfors. Inga förändrigar i styrelsen 

denna gång.  Vid årets slut var vi 137 medlemmar, pensionerade 

skogstjänstemän, lärare skogsägare mfl. Men det finns plats för fler. Genom 

stadgeändring kan även kvinnor bli medlemmar idag. 

Efter årsmötet var det dags för Bengt Algotsson att äntra scenen. Bengt gjorde, 

med hjälp av den skrift han och ett antal andra gamla skogstjänstemän 

sammanställt, en Skogshistorisk tillbakablick, och som handlar om i huvudsak 

det Värmländska skogsbrukets utveckling. Som någon sagt, utan någon kunskap 

om historien, heller ingen utveckling framåt. Bengt gjorde ett uppskattat 

framträdande. Skriften kan rekommenderas för att skaffa sig djupare kunskaper 

om Värmländskt skogsbruks utveckling. 

Därefter var det dags för lunch, som serverades i HAL-s nybyggda 

kontorskomplex. Efter lunchen företogs en rundvandring på sågverket för att se 

processen från stock till färdig vara. En intressant promenad som visar att 

utvecklingen absolut inte står stilla inom sågverksbranschen.  

Skogsveteranerna vill rikta ett stort och varmt tack till Hilmer Andersson AB, 

Per Andersson och hans personal, som med stor gästfrihet ställde upp och tog 

emot oss så vi kunde genomföra vårt årsmöte, samt tog sig tid att visa runt på 

sågverket. 

 

 

Bo Gunnarsson 

Sekr. 


